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Zápis z jednání obecního zastupitelstva 5. 2. 2025 

č. j. 1/2025 

I.) ZAHÁJENÍ: 17:00 hod. 

Přítomni: Ing. Báča Petr, Burešová Romana, Buriánek Martin, David Roman, Kejdová Jana, Kozák 

Martin, Řezníčková Jarmila, Šmída Jiří 

Omluveni: Ing. Gálová Helena 

Neomluveni:  

 

Starostka oznámila, že pořizuje zvukový záznam pro pořízení zápisu a pro případné zpřístupnění na 

obecním úřadě. 

 

Paní Romana Burešová oznámila, že pořizuje zvukový záznam pro zveřejnění na facebookové stránce 

Zastupitelstvo Staré Město – zvukové záznamy a informace. 

 

 

II.) URČENÍ OVĚŘOVATELŮ A ZAPISOVATELE 

Zapisovatel:   Kejdová Jana 

Ověřovatelé:   Buriánek Martin, Šmída Jiří 

 

 

III.) PROGRAM JEDNÁNÍ: 

1. Zpráva starostky o provedených změnách rozpočtu od posledního zasedání do konce kalendářního 

roku 2024. 

2. Zpráva o činnosti knihovny za rok 2024. 

3. Zpráva o provedené řádné inventarizaci k 31. 12. 2024. 

4. Smlouvy: 

• Dodatek č. 2 ke Smlouvě o zajištění přípravy stavby D35 – ŘSD s.p. Praha, 

• Změna platebních podmínek od 1. 4. 2025 – DIMATEX CS spol. s.r.o., Stráž nad Nisou. 

5. Počet pracovníků nebo VPP pro rok 2025. 

6. Pozemky: 

• Směna části pozemku p.č. 4022/1 o výměře 11 m², v k.ú. Staré Město u Moravské Třebové. 

7. Žádosti: 

• řešení zápachu v obci z firmy Drupork a.s., Svitavy, 

• o poskytnutí neinvestiční dotace – PS Háčko – Ing. Helena Gálová, Staré Město. 

8. Různé: 

• informace o provedené kontrole kontrolním výborem, 

• informace o Dodatku ke smlouvě o ukládání odpadů na Skládce Březinka II – RHI Magnesita ČR 

a.s., Velké Opatovice, 

• informace o Tříkrálové sbírce,  

• informace o roční míře inflace 

• výměna kotlů v Sokolovně 

• informace o případné opravě č.p. 67 Staré Město 

• oprava oplocení víceúčelového hřiště na SA. 

9. Diskuze + Závěr. 
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Návrhy na doplnění programu: 

Paní starostka navrhla doplnit program o samostatný bod Pořízení komunální techniky. 

 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje doplnění programu o samostatný bod Pořízení komunální techniky. 

 

 

        Pro   7     Proti 0       Zdrželi se   0 

Usnesení č. 1 bylo schváleno 

 

 

Schválení programu s navrženými změnami 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje program jednání s navrženými změnami. 

 

                Pro     7     Proti 0       Zdrželi se   0 

Usnesení č. 2 bylo schváleno 

 

 

 

Ad 1) Zpráva starostky o provedených změnách rozpočtu od posledního zasedání do konce 

kalendářního roku 2024 

Starostka seznámila zastupitelstvo se zprávou o provedených změnách rozpočtu od posledního zasedání 

do konce kalendářního roku 2024.  

 

 

 

Ad 2) Zpráva o činnosti knihovny za rok 2024 

Přečetl pan Petr Kumstát. 

 

V 17:08 hod. se dostavil Ing. Petr Báča 

 

 

Ad 3) Zpráva o provedené řádné inventarizaci k 31. 12. 2024 

Pan Šmída přednesl zprávu o inventarizaci. 

  

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje zprávu o provedení řádné inventarizace k 31. 12. 2024. 

 

                Pro     8        Proti    0     Zdrželi se   0 

Usnesení č. 3 bylo schváleno 

 

 

 

 

 

 

 

 



3 

  

Ad 4) Smlouvy: 

a) Dodatek č. 2 ke Smlouvě o zajištění přípravy stavby D35 – ŘSD s.p. Praha 

Dodatek řeší rozdělení tří objektů – komunikací – na souběžné objekty SO 09-159.1, SO 09-160.1                

a SO 09-169.1, kvůli stavbě odpočívky Staré Město 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje Dodatek č. 2 ke Smlouvě o zajištění přípravy stavby D35 s ŘSD s.p., 

Čerčanská 2023/12, 140 00 Praha 4, IČ: 65993390. 

 

 

                Pro     8        Proti    0     Zdrželi se  0  

Usnesení č. 4 bylo schváleno 

 

Starostka informovala o schůzce, kterou svolala projekční kancelář Dopravoprojekt Brno, dále byli 

přítomni zástupci ŘSD z Pardubic a zástupci VHOS a.s. Moravská Třebová. Tématem schůzky bylo 

záporné stanovisko obce k připojení odpočívky u budoucí D35 na hlavní vodovodní řad obce. Obec 

zopakovala svoji obavu k velkému předpokládanému množství odebírané vody odpočívkou a velkou 

délkou vodovodní přípojky. Za povolení připojit se na hlavní vodovodní řad ŘSD nabídlo možnou 

kompenzaci výměny připojovacího vedení vodovodu z čerpací stanice na hlavní řad.   

 

 

  b)  Změna platebních podmínek od 1. 4. 2025 – DIMATEX CS spol. s.r.o., Stráž nad Nisou 

Dodatek řeší opětovné zdražení poplatku za likvidaci textilního odpadu, a to 2 500 Kč/kontejner/čtvrtletí 

+ DPH. Starostka navrhuje spolupráci s firmou Dimatex ukončit a požádat firmu TextilEco o další 

kontejner. Firma TextilEco účtuje 5 000 Kč/kontejner/rok. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje Změnu platebních podmínek od 1. 4. 2025 s firmou DIMATEX CS 

spol. s.r.o., Stará 24, 460 01, Stráž nad Nisou, IČ: 43224245. 

 

                Pro   0        Proti  8       Zdrželi se    0  

Usnesení nebylo schváleno 

 

 

Ad 5) Počet pracovníků nebo VPP pro rok 2025 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje v roce 2025 přijmout maximálně 2 pracovníky na práci pro Obec 

Staré Město. 

 

                Pro      8     Proti  0      Zdrželi se    0   

Usnesení č. 5 bylo schváleno 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



4 

  

Ad 6) Pořízení komunální techniky 

Pan Buriánek vysvětlil problém při nákupu komunální techniky. Kvůli termínům jednání zastupitelstva 

není schopen koupit techniku, kdy potřebuje, a následně dochází ke zvýšení ceny. V měsíci lednu se 

stalo, že měl možnost za příznivou cenu koupit sněžnou radlici za traktor, ale bez svolení zastupitelstva 

si nedovolil tento nákup provést. Navrhuje schválit určitou částku peněz, kterou může okamžitě využít, 

aby mohl stroje nakupovat za příznivější ceny. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje částku 300 000 Kč, která může být použita na nákup komunální 

techniky. 

 

                          Pro      8     Proti  0      Zdrželi se    0   

Usnesení č. 6 bylo schváleno 

 

 

Ad 7) Pozemky: 

a) Směna části pozemku p.č. 4022/1 o výměře 11 m² v k.ú. Staré Město u Moravské Třebové  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje, dle geometrického plánu č. 842-456/2024, směnu pozemku                        

p.č. 4022/3 o výměře 11 m², ostatní plocha za pozemek p.č. 2075/2 o výměře 4 m2 zahrada, obě 

v k.ú. Staré Město u Moravské Třebové panu XX XXXX, XX XX X, XXX XX XXX XXX, za 

částku 100 Kč/m2 s tím, že rozdíl výměry bude uhrazen XX XXX Obci Staré Město. Poplatky s tím 

spojené budou hrazeny společně. 

 

                               Pro    8        Proti   0        Zdrželi se 0 

Usnesení č. 7 bylo schváleno 

 

Ad 8) Žádosti: 

a) řešení zápachu v obci z firmy Drupork a.s., Svitavy  

Starostka informovala o schůzce s Ing. Petrem Hájkem, ředitelem firmy Drupork a.s. Svitavy,                      

p. Romanou Burešovou, za Spolek za kvalitnější život v naší obci z.s. (zastupovala předsedu spolku                    

Bc. Josefa Havránka) a starostkou. Tématem bylo snížení zápachu v obci z farmy Drupork. Ing. Hájek 

informoval o situaci v celém podniku. Sdělil, že v horizontu 5-ti let budou modernizovány ventilace                    

a odvod kejdy z hal, a to ve všech čtyřech farmách na okrese Svitavy. Podmínkou každého 

integrovaného povolení od Pardubického kraje je dávat přípravky proti zápachu do krmiva i do kejdy, 

což firma plní. Paní Burešová si s Ing. Hájkem domluvila schůzku společně s Bc. Havránkem, na firmě 

ve Svitavách, na které se domluví, kdy budou přípravky proti zápachu vynechány. Tento stav bez 

přípravků bude sledován a poté vyhodnocen.   

 

 

b) o poskytnutí neinvestiční dotace PS Háčko – Ing. Helena Gálová, Staré Město  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje Žádost o neinvestiční dotaci z rozpočtu obce Staré Město na rok 2025 

od Ing. Heleny Gálové, Staré Město 148, 569 32 Staré Město na startovné tanečních soutěží               

pro 11 dětí ze Starého Města v částce 20 000 Kč. 

 

                                  Pro 6      Proti 0   Zdrželi se 2 

Usnesení č. 8 bylo schváleno 
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Ad 9) Různé: 

a) informace o provedené kontrole kontrolním výborem 

Starostka seznámila se Zápisem kontrolního výboru s provedenou kontrolou plnění usnesení 

zastupitelstva. Tři usnesení nebyla splněna. 

 

 

b) informace o Dodatku ke smlouvě na ukládání odpadů na Skládce Březinka II. – RHI 

Magnesita ČR a.s., Velké Opatovice. 

Dodatek přišel těsně po jednání zastupitelstva v prosinci a informoval o cenách za uložení 

odpadu na skládce pro rok 2025. Současně informoval, že v měsíci lednu přijde výpověď 

uzavřené smlouvy, protože je skládka již plná. Pomoc s uložením odpadů, které si vozíme sami, 

nám slíbil ředitel TS v Moravské Třebové.  

 

 

c) Informace o Tříkrálové sbírce 

  Celkově vybrala Charita Moravská Třebová částku 974 302 Kč, z toho ve Starém Městě,  

  Radišově, Petrušově a Bílé Studni částku 13 731 Kč. 

 

 d) Informace o roční míře inflace 

  Roční míra inflace je za rok 2024 2,4 %. Obec proto navýšila nájem o inflaci všem nájemcům 

  bytových a nebytových prostor. 

 

e) výměna kotlů v sokolovně 

v lednu proběhla výměna 3 ks plynových kotlů v sokolovně. Kotle byly již dožité a netopily. 

Oprava stála cca 212 000 Kč. 

 

 

f) informace o případné opravě č.p. 67 Staré Město 

v lednu se uskutečnila kontrola objektu č.p. 67 ve Starém Městě (dům u sběrného místa)       

s projektantem. Ten radil, jak přizpůsobit objekt na využití pro odpadové hospodářství obce, ale 

také navrhl objekt zbourat a postavit nově – dům je již velice starý. 

 

 

g) oprava oplocení víceúčelového hřiště na SA 

starostka informovala o havarijním stavu oplocení víceúčelového hřiště – rozpadající se desky                 

i sítě. Po několika návrzích jiného oplocení se zastupitelé dohodli na výměně stávajícího,                     

tzn. nové desky i sítě.  

Pan Kozák informoval zastupitele o instalaci možných cyklosloupků s nabíječkou elektrokol. 

Zařízení by bylo umístěno ve sportovním areálu a pořízeno bude z vlastních zdrojů. Podmínky 

dotace krajského úřadu obec nesplňuje. Pan Kozák navrhl cyklosloupek umístit také v Petrušově, 

ale s tím zastupitelé zatím nesouhlasí. 

 

 

Ad 10) Diskuze 

XX XXXX se dotázala, zda je pravda, že paní zubařka ke konci měsíce března končí svoji činnost. 

Starostka odpověděla, že oficiální ukončení od paní zubařky nemá. 

 

 

Ad 11) Závěr 18:39 hod. 
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Zápis byl vyhotoven dne: 13. 2. 2025 

 

Zapisovatel: Jana Kejdová …………………………… 
 

 

Ověřovatelé:     
                      ………………………………dne………………………. 
    Jiří Šmída 
 

    ………………………………dne………………………. 

    Martin Buriánek 
 

Starostka:     ………………………………dne……………………….. 
    Jarmila Řezníčková  

 

 

 

 

Vyvěšeno: 13. 2. 2025 

Sejmuto: 
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